
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 25. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 767
I forlængelse af samråd om udviklingen i antallet af studiepladser og manglen
på boliger til studerende i de større danske uddannelsesbyer, jf. TRU alm. del
– samrådsspørgsmål CK, bedes ministeren redegøre for forskellen på lejeni-
veauet for henholdsvis kollegieboliger bygget af private investorer og almene
ungdomsboliger, herunder hvordan udviklingen forventes at blive i de næste
10 år for ungdomsboliger opført at en pensionskasse i forhold til almene ung-
domsboliger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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